

**Diocese of Sault Ste. Marie**



**Diocèse de Sault Ste-Marie**

**TO: All priests and deacons**

**From: Vicar General's office**

**DATE: September 16, 2021**

**RE: Death of Rev. Mr. Kenneth Parker, p.d.**

**DESTINATAIRES : Aux prêtres et diacres**

**EXPÉDITEUR : Bureau du Vicaire général**

**DATE : Le 16 septembre 2021**

**OBJET : Décès de M. Kenneth Parker, d.p.**

We are saddened to announce that Kenneth B. Parker, p.d., died in Fredericton N.B., on September 11<sup>th</sup>, 2021. The funeral was held on Wednesday, September 15<sup>th</sup>, at St. Dunstan's Catholic Church, Fredericton, where he held the position of Church Deacon for many years.

Kenneth Parker was a Deacon of the Diocese of Sault Ste. Marie, ordained in 1981.

We offer our most sincere condolences to his family and friends. We assure them of our prayers and support in their time of loss and grief.

*Eternal rest grant unto him, O Lord, and let perpetual light shine upon him.*

Avec regret, nous vous annonçons que Kenneth B. Parker, d.p., est décédé à Fredericton, N.-B., le 11 septembre 2021. Les funérailles ont eu lieu le mercredi, 15 septembre 2021 à St. Dunton's Church à Fredericton où Kenneth a servi comme diacre pendant plusieurs années.

Kenneth Parker était un diacre du Diocèse de Sault Ste-Marie, ordonné en 1981.

Nous offrons nos plus sincères condoléances à la famille et aux amis. Nous leur assurons de notre prière et de notre soutien pendant ce temps de peine et de deuil.

*Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin*